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PRO: Doc. PhDr. Marta Chromá, Ph.D. 

 proděkanka pro přijímací řízení a informační technologie 

OD: Viktor Hatina 

Vážená paní proděkanko, 

předkládám organizační zprávu z fakultního dne otevřených dveří (DOD) konaného dne 10. 2. 2016. 

Shrnuji zde základní informace k realizaci DOD, které mohou posloužit pro přípravu příštích ročníků. 

Vedle této zprávy jsou také již vypracovány podkladové dokumenty k přípravě DOD v příštím roce. Na 

OneDrive jsou již pro rok 2017 založeny (i) harmonogram pro průvodce, (ii) manuál přípravy DOD, 

(iii) mapy provázení pro skupinu A a B, (iv) seznam průvodců z předchozích dvou ročníků k oslovení a 

(v) zajímavosti k provázení pro průvodce.  

ZAHAJOVACÍ PŘEDNÁŠKA 

Stejně jako v předchozím roce z průzkumu vyplývá, že přibližná polovina návštěvníků byla tvořena 

uchazeči, kteří podávají přihlášky ke studiu letos, a v druhé polovině se jednalo o žáky třetích a nižších 

ročníků středních škol. 

Rozdělení zahajovacích přednášek do dvou termínů se nadále jeví jako vhodné řešení problému 

extrémně přeplněného Collegia maxima, k němuž došlo při prvním DOD v roce 2013. Druhý termín byl 

v návštěvnosti slabší a uchazeči zabrali přízemní prostor Collegia, aniž by bylo třeba využít galerie. 

Letošní návštěvnost odhaduji na přibližně 1.200 

uchazečů. 

Stejně jako v loňském roce se osvědčilo stanovení 

nižšího počtu přednášejících a nezahrnování 

samostatných prezentací katedry tělesné výchovy, 

akademických senátorů a studentských spolků, které 

by jinak přednášku extrémně prodlužovaly. 



PROHLÍDKY BUDOVY FAKULTY 

Do provázení po fakultě se letos zapojilo 38 průvodců. V menší části se jednalo o průvodce 

z předchozího ročníku, většina průvodců však byla nováčky dodanými spolky. Nejvíce průvodců letos 

dodala ELSA Praha (13) a výrazně pomohlo zapojení členů pracovní skupiny pro prezentaci vůči 

uchazečům (9). Dále bylo nejvíce zástupců spolku CLS (8), ve zbytku průvodce tvořili členové Juristů, 

Všehrdu, PDK a účastnil se také člen Street Law projektu. Počet průvodců byl letos nejvyšší oproti 

předchozím ročníkům, což bylo znát i na rozdělení uchazečů do skupin, které proběhlo bez problémů, a 

poslední průvodci se již mohli dělit pouze o malé množství uchazečů. Průvodci ocenili přívětivost 

zázemí vytvořeného v místnosti č. 101 zejména zajištěním drobného občerstvení. Jediná připomínka, 

která k občerstvení zazněla, byla pouze absence čaje vedle kávy, což jistě nebude problém v příštím roce 

napravit. 

Organizace provázení a veškerá spolupráce s průvodci proběhla bez jakýchkoliv problémů a způsob 

organizace i rozvržení tras prohlídek bylo obecně průvodci přijímáno jako vhodná forma pro DOD. 

 

Viktor Hatina 


